
PROTOKÓŁ Nr 24/09

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 28 września 2009r.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 900, zakończyło się o godz. 1035. 

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Tomasz Gorochowicz - Zastępca Wójta Gminy
3. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
4. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
5. Pan Stefan Troc - Przewodniczący Rady Gminy

Obradom Komisji przewodniczył Pan Stefan Troc – Przewodniczący Rady Gminy.

Porządek posiedzenia :
1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.
2. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od 

obowiązku  wydzierżawienia  w  formie  przetargowej  nieruchomości  stanowiącej 
własność gminy Mielnik.

3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  Powiatowi 
Siemiatyckiemu.

4. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pani Skarbnik Gminy Łarysa Kierkowicz przedstawiła projekt  uchwały w sprawie zmian 
w budżecie gminy na 2009r.
W § 1 zwiększyć plan dochodów budżetowych o kwotę 169.63zł: 

● 10.180zł – podatek od nieruchomości od osób prawnych;
● 13.200zł – podatek od spadków i darowizn,
● 146.250zł – dotacja na zwrot kosztów poniesionych przez gminę na lokal mieszkalny 

dla repatriantów. 
W § 2 zwiększyć plan wydatków o kwotę 202.051zł: 

● 146.250zł – wykonanie nawierzchni drogi gminnej Radziwiłłówka - Grabarka,
● 41.000zł  –  zagospodarowanie  placu  przy  budynku  mieszkalnym  w  m.  Tokary 

przeznaczonym dla repatriantów,
● 11.801zł i 3.000zł – zakup niezbędnego wyposażenia do mieszkania dla repatriantów. 

W § 3 zmniejszenie planu wydatków budżetowych o kwotę 42.380zł z działu remonty dróg. 
Zwiększenie planów wydatków budżetowych o kwotę 42.380zł na:

● 13.000zł – udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Siemiatyckiego na wykonanie 
remontu jezdni  ul.  królewskiej  w m.  Mielnik w ciągu drogi  powiatowej  nr 1784B 
Radziwiłłówka-Mielnik. 

● 29.380zł – wykonanie nawierzchni drogi gminnej Radziwiłłówka – Grabarka. 



Z Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej kwota 50.000zł została 
zagospodarowana na realizację przedsięwzięć związanych z gospodarką odpadami – zakup 
koszy do selektywnej zbiórki odpadów.

Komisje  Rady  9  głosami  za,  przy  4  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 2.

Pan  Wójt  Gminy  –  Eugeniusz  Wichowski  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  wydzierżawienia  w  formie  przetargowej 
nieruchomości stanowiącej własność gminy Mielnik.
Podczas  dyskusji  padały  propozycje  ze  strony  radnych  aby  nieruchomość  oznaczona
nr geodezyjnym 5196/41 została: 

● sprzedana a nie wydzierżawiona,
● nie  sprzedawać  jej,  gdyż  szkoda  jest  wyzbywać  się  nieruchomości  o  tak  bogatej 

kopalinie (żwir).

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  13  radnych,  negatywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku wydzierżawienia w 
formie przetargowej nieruchomości stanowiącej własność gminy Mielnik.

(w zał. na str.............prot.)

Biorąc pod uwagę opinię Komisji  Pan Wójt Eugeniusz Wichowski stwierdził, że na dzień 
dzisiejszy  działka  zostaje  w  zasobach  nieruchomości  gminnych.  Do  rozmów  dot.  w/w 
nieruchomości wrócimy po uchwaleniu planu zagospodarowania przestrzennego gminy. 

Do punktu 3.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.

Komisje  Rady  11  głosami  za,  przy  2  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi 
Siemiatyckiemu.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 4.

W punkcie sprawy różne radni nie zabierali głosu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Iwona Paździora-Patkowska                Przewodniczący Rady

                                                                                                        Stefan Troc


